
Referat fra ekstraordinær generalforsamling d 14 april 2024 i Vig Forsamlingshus.

1. Niels Mohr indledte mødet og blev valgt som dirigent

2. Jens Lauridsen forelagde mødets emne: Sletning af en passus i vedtægterne paragraf 8:
”Foreningen skal dog altid bevare sin status som selvstændig forening”

Denne ændring muliggør blot en dialog med andre grundejerforeninger om en 
sammenlægning, der så kan vedtages eller forkastes af en senere generalforsamling.

Forslaget blev sendt til skriftlig afstemning (1stemme pr matrikel) og blev vedtaget med

13 JA  9 NEJ

Til stede var 28 personer, heraf var 18 stemmeberettigede, 4 stemmer afgivet ved fuldmagt

Ny paragraf 8 
Foreningen kan i alle spørgsmål overfor offentlige myndigheder, institutioner o. lign. 
Samarbejde med tilsvarende foreninger på de øvrige arealer af Ellinge Lyng eller 
sammenslutninger af sådanne. Ønsker foreningen sammenlægning med anden 
grundejerforening eller ophævelse af foreningen, skal dette vedtages med kvalificeret 
flertal – jf. §7. 

3. Evt./afslutning

Bianca Andersen om vejenes tilstand: Vejmanden laver vejene, når der kommer en periode med 
bedre vejr.
Han udbedrer/genopretter  Fyrrevej der, hvor rabatten er skredet ud for 7.000 kr.

Niels Mohr har skrevet om vejene til Forsyningen, Aarsleff, Vandværket og Kaj Larsen, og har kun 
modtaget svar fra sidstnævnte.

Pileurt blev der spurgt til. Jens Lauridsen:  Grøftemanden holder dem nede ved enden af Fyrrevej 
ved diget.

Der blev spurgt, hvorfor Forsyningen gav sig med omlægning af hovedkloakledningen. Ingen 
kender svaret, men Karen Feddersen fra Koglevej 19 menes at være udslagsgivende. Tak til Karen!

Der blev spurgt, hvorfor Kongelyngen meldte sig ud af Kongeparten og gik solo. Dette 
er langt tilbage i historien, Anne Steensen vil granske arkiverne.

SIGN: Niels Mohr 

          Anne Steensen


